

保良局羅傑承(一九八三)中學

三年計劃 – 為第七屆新高中學生(2015/16 至 2017/18 學年)

增加選修科目選擇的措施及為他們提供優質教育課程

以下是獲教育局多元學習津貼的課程:

教育局多元學習津貼資助的課程	策略及預期效益	課程名稱及課程提供機構	修業期	目標學生	預計每學年涉及的學生人數			學生學習的評估/成功指標	負責老師
					15/16	16/17	17/18		
其他課程	-由於選擇體育科的學生有頗大差異及為了優化體育課程，故本校與裘錦秋中學(葵涌)、循道衛理聯合教會李惠利中學、樂善堂梁植偉紀代中學、東華三院伍若瑜夫人紀念中學及棉紡會中學合辦聯校課程，以照顧學生的不同需要	- 體育課程(聯校)	三年	中四至中六學生	12 (已更新)	12	12	- 學生將會參加香港中學文憑考試	與裘錦秋中學(葵涌)、循道衛理聯合教會李惠利中學、樂善堂梁植偉紀代中學、東華三院伍若瑜夫人紀念中學及棉紡會中學合辦

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

Three-year plan – Measures to broaden students’ choices of elective subjects and Provision of gifted education programmes for the 7th cohort (2015/16 to 2017/18)of senior secondary students

The following program is adopted with the support of EDB’s Diversity Learning Grant (DLG):

DLG funded program	Strategies & benefits anticipated	Name of the course	Duration of the course	Target students	Estimated no. of students involved in each school year			Evaluation of student learning	Teacher in charge
					15/16	16/17	17/18		
ApL	-To offer a range of APL courses for students with different learning needs and interests -students acquire diversified learning experiences and develop career aspirations	Courses in the following areas of studies: -Business Studies -Hospitality Sciences -Design Studies	180 hours in 2 years	S5 & S6 students of this cohort of students	0 (Updated)	15 (Estimated)	15 (Estimated)	-Students successfully completing APL course as shown in the record of student learning -Survey / evaluation report on students’ feedback -Assessment of students’ performance	Academic Secretary